
Referat - Generalforsamling, Holte Rideklub, 28. marts 2023 kl. 18.30-20.00 i klubbens cafe 

 
Dorte Grona bød velkommen. 
 
Ad 1 Valg af dirigent: Christian Kledal blev valgt 
Ad 2. Valg af referent: Charlotte Bielefeld blev valgt 
 
Dirigenten indledte mødet med at erklære, at generalforsamlingen var indkaldt korrekt.  
Der var tilslutning til indkaldelsens gyldighed. 
 

Ad 3. Formandens beretning 

Formandens aflagde beretning. Der var ikke spørgsmål til beretningen. 

Ad 4. Revisors fremlæggelse af regnskab og budget 

Revisor indledte med at konkludere, at regnskabet for 2022 var retvisende. 

Regnskabsresultatet var tilfredsstillende. 

Revisor gennemgik regnskabet for 2022 med følgende hovedpointer: 

Underskud var vendt fra underskud til overskud i 2022.  

Det var der nogle hovedårsager til: 

•  Indtægtsstigning på bokse- alle bokse var udlejet 

•  Omkostningstunge særaftaler for pensionærer var blevet annulleret 

2022 viste herudover et billede af tilbageholdenhed i forhold til vedligeholdelse. 

Egenkapital var negativ, den skal reetableres ved en positiv drift, så dette minus kan afvikles.  

Det er vigtigt fremadrettet at have det fokus. 

 

Budgettet var fremlagt på bordene og blev kort beskrevet af kassereren som konservativt, blandt 
andet er pensionærdelen sat til ca. 80, mens den reelle belægning er på 85 pensionærer. 

Regnskab og budget blev godkendt. 

Ad 5. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen foreslog fastholdelse af nuværende kontingent. 
Bestyrelsens forslag blev vedtaget. 
 

Ad 6. Behandling af indkomne forslag 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om ændring af vedtægter til næste generalforsamling.  
Bestyrelsens forslag blev taget til efterretning. 
 
Elisabeth Hasselriis´ fremsatte forslag til vedtægtsændring blev frafaldet, men inkorporeres i fremtidige 
vedtægtsændringer. 
 

Championat  

Resultatet fra 2022´s championater var: 



Dressur, pony: Ingrid Fogh Morisette 
Dressur, hest: Charlotte Bielefeld 
 
Ad 7. Valg af ny bestyrelse 
./. Stemmeseddel i papirformat til brug for hemmelig afkrydsningsafstemning blev uddelt ved generalforsamlinges start..  
 

Dirigenten meddelte, at de opstillede kandidater var valgbare og havde meddelt deres kandidatur rettidigt 
og korrekt: 

Dirigenten gennemgik princippet bag afstemningen: Der skulle sættes kryds ved en af de to 
juniorepræsentanter og mindst to seniormedlemmer. 
 
Herefter gik afstemingen i gang. 
 
Følgende kandidater var opstillet og blev valgt som følger: 

Rideskole repræsentant: 

Mia-Louise Mailund Smith blev valgt uden modkandidater. 
 
Junior repræsentant 
Victoria Kledal blev valgt.  
 
Senior repræsentant: 

Maria Bjerg og Charlotte Linder de Nully Brown blev valgt. 
Marie Wix indgik i bestyrelsen som suppleant. 
 
Følgende medlemmer fortsætter i bestyrelsen: 

Dorte Grona 
Ulla Hoffmann 
Ida Leth 
 
Dirigenten opfordrede de valgte bestyrelsesmedlemmer til at konstitutere sig snarest. 
 
8. Valg af revisor (vælges hvert år) 

RI Statsautoriseret Revisionsaktieselskab blev valgt.  
 
9. Eventuelt 

1. Kommer der en daglig leder fremadrettet?  
Bestyrelsen overvejer en fremtidig konstruktion:  
Det er ikke let at finde en daglig leder.  
Betyrelsen har hidtil været varetaget dele af daglig leders opgaver.  
Måske vil nogle bestyrelsesmedlemmer også fremadrettet varetage udvalgte administrative opgaver.  
 
2. Er der en vedligeholdelsesplan?  
De alvorlige ting koster penge.Så mange dispositioner skal overvejes grundigt. Lette opgaver og opgaver 
,der kan løses på frivillig basis, prioriteres.  
 
3. Søger HRK fonde? 



Der søges og arbejdes på dette i bestyrelsen. Det er oplevet svært at få legat/fondspenge til 
vedligeholdelse. Konkrete forslag til relevant fonde modtages gerne. 
 
4. Ros til den afgåede bestyrelse for økonomisk opretning og ros for at størstedelen af bestyrelsen er blevet 
i efteråret. 
 
5. Klubmesterskab afholdes fremadrettet både for opstaldere og for eksterne ikke opstaldede medlemmer. 
 
6. Alle udvalg er åbne for tilgang af medlemmer og alle er velkomne til at byde ind med at hjælpe til eller 
forslag til arrangementer.  
 
Der findes pt følgende udvalg: 
Cafeudvalg, stævneudvalg, festudvalg, sponsorudvalg, aktivitetsudvalg, junioudvalg, samt et fonds- og 
vedligeholdelsesudvalg. 
 
7. En arbejdsweekend bliver arrangeret i foråret, alle opfordres til at deltage. 
 
Dirigenten takkede afslutningsvis for god ro og orden. 


